
Esimene kordusarupįįrirnine vallavanemale. 24. september20I5.a.

30. juulil 2a1,5.a. esitas Harku Vaita Kodanike Ühenduste Liidu fraktsioon anrpĮirimise,
millele vallavanem pole suutrud tįįnaseni vastata. Seetõttu esitamę viidatud arupĮirimise
teistkordseit.

Jurrnikuu volikogu istungil esitas haridus- ja kultuuriosakorna jūataja volikogule
inforrnatsiooni klassikomplektide arvu kohta eelolevaļ õppeaastal, mis ei vastanud
vaļlavanęma poolt i2. septembril 2014.a. arupĮĮrimise vastusena esitatud prognoosile.
Nirnetatud vastuses on esitatud kiassikomplektide arv koolide ja klasside (aastakiikude)
kaupa aastatel 2014 -2020.

Täiendavalt küsimusele volikogu istungil selle kohtą kuidas vastab 20t5.a. oiukord
ülalnimetatud prognoosile vallavanem koha peal vastata ei suutnud.

Tuienevalt ülaltoodust esitab Harku Vaila Kodanike Ühenduste Liidu fraktsioon alĮĮirgneva
arupžirimise:

Palume esitada 20t5.a. septembris õppetööd alustavate klassikomplektide arvu koolide ja
klasside (aastakäikude) kaupa fuues kõrvale võrdluse i2. septembriI2}I4.a. arrrpĮirimise
vastuses esitatud prognoosiga.

Vastust soovime kirj alikult.

Harku Valla Kodanike Liidu fraktsiooni nimel,

Priit Kotkas

fraktsiooni esimees
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